



KLEMENSKER

Land- & Byforening

Klemensker er livet

Klemensker, 5. marts 2024

Mødested: Hos Philip, Bjørnemøllevej 28

Dato og tid: tirsdag den 5. marts 2024 kl. 18.30

Forplejning ved: Philip

Afbud: Jacob N, Nikolaj

Fraværende:

Sekretær: Anni

DAGSORDEN	REFERAT
1. Endelig godkendelse af referat fra sidste møde.	Godkendt.
2. Godkendelse af dagsorden.	Godkendt.
3. Økonomi.	Lone gennemgik regnskabet for 2023. Vi har fået tilskud af BRK til strandrensning. Vi har endnu ikke givet pengene videre til spejderne. Philip tager kontakt til Keld Ole (fra spejderne) og spørger om de har udført opgaven.
4. Siden sidst/orienteringer: - Nytårstaffel, evaluering - Fastelavn, evaluering - Bygning C, status - Projekt i Præstemosen, status - Vm i Piratbridge, status	- Nytårstaffel: Det var en succes. Det overvejes om der skal justeres på udgifterne til arrangementet fremover. - Fastelavn: Stor succes, rigtig flot fremmøde. - Bygning C: Håndværkerne er ikke helt færdige, der mangler nogle småting (dørstop på yderdørene, lås i døren ind til vævelokalet) + vi skal lægge fliserne ude foran. Samt ibrugtagningstilladelsen fra BRK mangler. - Projekt i Præstemosen: Der er påbegyndt rydning til MTB-spor, samt Puls-sti. Vandcyklerne er bestilt, skal blot hentes. Noget af det forventes færdigt og klar til Rend&Hop 1/6. Det foreslås at vi kan sprede budskabet om det kommende MTB-spor i rette fora, for at trække flere folk til. - VM i Piratbridge: Kroen er fuldt booket i april. Thure tænker umiddelbart april er en god måned til afholdelse af et sådant arrangement. Der satses derfor på april 2025, evt. lørdag den 5. april. Eller 3. maj. Thure kontakter kroen mht. dato/booking. Johnny foreslår at kontakte Destination Bornholm mht. markedsføring m.m.



5. Generalforsamling: - Mad - Hvem er på valg - Ordstyrer - Slagets gang	- Mad: Der er kun 3 tilmeldt til mad udover bestyrelsesmedlemmer. Vi aflyser spisningen, og nedskalerer arrangementet. Lone kontakter de tilmeldte så de er orienteret. - Hvem er på valg: Jacob Nissen (ønsker at træde ud af bestyrelsen) Jakob Dam (ønsker at fortsætte) Lone B. Rasmussen (ønsker at fortsætte) Anni Nielsen (ønsker at fortsætte) Mogens Lambrecht (ønsker at fortsætte) - Suppleanter: Hans Erik Pedersen (ønsker at fortsætte) Nikolaj Kjærby: (?) - Ordstyrer: Ralph Kofoed? Torben Dam? - Slagets gang: Generalforsamling, "visioner light" og kaffe/kage.
6. Orientering om ny plan for vedligeholdelse af Præstemosen. - Ny partnerskabsaftale med kommunen.	Menighedsrådet har meddelt de ønsker at slippe for vedligeholdelsen ved Præstemosen, og dermed så ikke at få tilskud fra os til vedligeholdelsen. Der er indkøbt en knækstyret plæneklipper brugt, som påtænkes at bruges til stykket nede ved mosen.
7. Rend og Hop 01-06-2024	KLB står for glidebanen som sædvanligt. Der skal skaffes ny presenning. (fra Ko-bonde). Philip spørger Simon Holm, Køllergård.
8. Tekst til klyngeavisen	Deadline 21. marts, med udgivelse i uge 15. Intet bidrag denne gang.
9. Eventuelt	- Tobias fra Golden Island har forespurgt om mulighed for at lave koncerter eller lignende i gymnastiksalen. - I forhold til anvendelse af gymnastiksalen, skal vi have en skriftlig, udvidet dokumenteret råderet over bygningen. Bl.a. i forhold til at kunne søge fonde til arrangementer deri. - Snak om øget socialt fællesskab i byen. Vi kan evt. komme med nogle bestemte datoer, så folk kan planlægge i god tid. "gadekamp", rundbold,



	fodbold, fællesgrill eller lignende. - Robert har tidligere været udvalgt til lokalrådsmøde. Han har fået indkaldelse til nyt møde. Han har tilbudt at fortsætte med at besidde den post, hvis vi ikke ønsker at varetage den selv. Robert fortsætter på posten. Vi har ikke noget bidrag han skal have med til mødet. - Der arbejdes på en ny sti mellem legepladsen ved Lindevej forbi den store sten på marken, langs plankeværk hen til stikvejen på Lindevej ved fitnesscentret.
10. Næste møde, dato samt forplejning.	Mandag den 8/4-24 kl. 18.30 hos Philip på Bjørnemøllevej 28. Konstituerende møde.